
avuba statement on last week's protests / Stellungnahme der avuba zu den Protesten von 
letzter Woche  
 
German version below (second half of this email) 
  
Dear assistants 
The avuba board understands that the Middle East conflict is a moving issue. As a politically 
and religiously neutral association, avuba does not take a position on it. At a university, it 
should be possible for students, assistants, lecturers and staff to take part in protest actions 
within the framework of freedom of expression. At the same time, teaching and 
examinations should not be restricted. We stand for an open culture of discussion within the 
framework of freedom of expression and constructive dialogue. 
Your avuba co-presidium 
  
 
*** 
  
German version 
 
Liebe Assistierende 
Der avuba-Vorstand versteht, dass der Nahostkonflikt bewegt. Als parteipolitisch und 
konfessionell neutraler Verein bezieht die avuba dazu keine Stellung. An einer Universität 
soll es möglich sein, dass Studierende, Assistierende, Dozierende und Mitarbeitende im 
Rahmen der Meinungsäusserungsfreiheit an Protestaktionen teilnehmen können. 
Gleichzeitig sollte der Lehr- und Prüfungsbetrieb nicht eingeschränkt werden. Wir stehen für 
eine offene Diskussionskultur im Rahmen der Meinungsäusserungsfreiheit und 
des konstruktiven Dialogs. 
Euer avuba-Co-Präsidium 
  
 
 
 


